
MØDEREFERAT  

 

Referat fra bestyrelsesmøde 12.4.2011 

 

MØDT: Per Larsen, Per Johansen, Randi Øberg, Jane Nordby, Lis Streymoy og Poul Erik Rønje 

 

Afbud fra:  Ellen Pedersen  

 

Referent: Linda Qvistgaard 

 

Næste møde: onsdag d. 4. maj kl. 15.15 

 

Dagsorden: 

 

1. Velkomst 

2. Referat fra sidste møde    

3. postgennemgang 

4. Indkomne beboerklager/forslag 

5. Nyt fra Poul Erik 

6. Nyt fra udvalg 

7. Gennemgang af forretningsorden. 

8. Formulering i ordensreglementet. 

9. Præcision af forventninger til bestyrelsesmedlemmer 

10. Evt., 

 

1. Velkomst 

Lis bød velkommen. 

 

 

2. Referat fra sidste møde. 

Ingen bemærkninger. 

      

  

3. Postgennemgang 

Der er ikke indkommet post. 

 

 

4. Indkomne beboerklager/forslag 
Der er behandlet en enkelt klage. 

 

5.  Nyt fra Poul Erik. 

Der kommer nye stole til fælleshuse 19/4.  

Stor tilfredshed med All Round service. Kommunen reparerer trapper og kanter ved stier.  

 

5. Nyt fra udvalg. 

Der har været banko med kun 10 deltagere. Indbydelsen sendes til Figenparken for at få flere 

med så det kan løbe rundt.  Internet-cafeen kører godt – mest med de faste gæster.  Der er lavet 

et nyhedsbrev. Det blev godt selvom det tog lang tid. Hjemmesiden er opdateret på dansk og 

delvis på engelsk. Dagsorden til bestyrelsesmøder lægges ud på siden. Den 28. april lukker 

netcafeen ned for sommeren og åbner igen 1. oktober 

 

  

 

 



 

 

 

7.   Gennemgang af forretningsorden. 
Redigering af forretningsorden så den er klar til underskrift af den nye bestyrelse efter 

beboermødet.  

 

8.    Formuleringer i ordensreglementet. 

Der skal indføjes i ordensreglementet hvor man kan finde listen over forbudte hunderacer. 

Alternativt udleveres den på ejendomskontoret. 

  

9. Præcision af forventninger til bestyrelsesmedlemmer. 

Den siddende bestyrelse kan overfor evt. nye bestyrelsesmedlemmer præcisere hvad der 

forventes af dem hvis de bliver valgt ind.  

Man kunne også skrive det i forretningsordnen og få den sendt ud sammen med indkaldelsen til 

beboermødet. 

 

10.  Evt. 

Udlejning af fælleshuse kører stille og roligt lige pt. Poul Erik Rønje står for det – foreløbig til 

efter beboermødet 

 

 

 

 

       

      


